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SABAH ARŞİVİNDEN SABAH ARŞİVİNDEN 
GAZİANTEPGAZİANTEP

Trafik konusunda 
bir dokun, bin ah dinle

Sokak çocukları 
problemi tahmin 

edilenden daha ciddi

AYKUT TUZCU

Gazetemizin sahibi Aykut Tuzcu’nun 
eski yazıları bu köşede yer almaya 

devam edecek
Gazetemizin sahibi Aykut Tuzcu’nun                                                                                                                             

05 Eylül 2012 tarihli yazısıdır.

2’DE

Kuzuların 
sessizliği gibi!.. 

 

Kentlerin yaşam kalitesini, yetmişten 
fazla kriterle ölçen, yorumlayan, üstelik 
bunu bağımsız kurumlara yaptıran 
ciddi bir ekonomi dergisi vardı. Doğuş 
Holding’e bağlı yayıncılık grubu tarafından 
yayınlanan CNBC-e Business dergisi yayın 
hayatına son verdi.

Böylece her sene Eylül ayında geleneksel 
olarak yayınladıkları ’81 Şehir Yaşam 
Kalitesi Araştırması ’dan bu sene mahrum 
kaldık. Gaziantep, geçen sene 81 il arasında 
60’ıncı sıradaydı. Oysa bir önceki sene 
yerimiz 59’unculuktu!

Bu seneyi merakla bekliyordum.

Trafikçilerin davranışları ve 
halka hakaretlerini belirten 
yayınımız üzerine gazetemize 
telefon üzerine telefon yağmaya 
başladı. Bir okurumuz telefondaki 
konuşmasında şöyle diyor: 
“Trafikçiler bizlere hakaret 
edeceğine yaya yürüyenlere 
kaldırımları açsınlar”

Trafik polislerinin sürücülere karşı 
tutumları şehrimizde günün konusu 
haline geldi. 

Sokak çocukları probleminin 
tahmin edilenden çok daha ciddi 
olduğuna, sorunun lokal tedbirlerle 
değil, devletin yapacağı ciddi 
yatırımlarla çözülebileceğine dikkat 
çeken AKP Milletvekili Fatma 
Şahin, "Araştırma Komisyonu 
Raporu ürkütücü rakamlar ortaya 
koyuyor" dedi.

Vergileri emeklinin, asgari ücretlinin, 
sabit maaşlının üzerine yıkarak 
ekonomiyi düzeltmeye çalışıyor 

Murat Ağırel’in yazısı şöyle:
Hazine ve Maliye Bakanı Mehmet Şimşek vergileri 

emeklinin, asgari ücretlinin, sabit maaşlının üzerine 
yıkarak ekonomiyi düzeltmeye çalışıyor. 

Zenginlere ve zenginleştirdiklerine karşı korkaklığı, 
AKP iktidarının sonunu getirecek de olsa asla 
sermayeden vergi kazancı elde etmenin yoluna 
gidilmiyor. 

Çünkü bunların tüm inançları sermayenin 
kutsallığına adanmış durumda. 

Buna sıcak bir örnek arıyorsanız Adana’ya yeni açılan 
havalimanı ile ilgili bir önceki yazımı okuyabilirsiniz. 

Şahinbey Belediyesi birkaç yılda
1.5 milyar lira harcama yaptı

Ama bu yazım için çalışırken çok ilginç bir durum 
fark ettim. Konu nereden nereye geldi halen şaşkınım. 
Gaziantep’te bir ilçe belediyesinin birkaç yıl içerisinde 
bugünkü değeriyle neredeyse 1.5 milyar lira harcama 
yaptığını fark ettim. 

Bakın ilçe belediyesi diyorum. Adını vereceğim. Gelin 
anlatayım. 

Çanakkale Havalimanı… 1995 yılında hizmete açıldı. 
2008 yılında “yeni terminal binası ve yeni apron” 
inşaatı yapıldı ve var olan havalimanı genişletildi. 2010 
tarihinde ARFF binası inşaatı yapıldı. 2012 tarihinde 
pist uzatıldı ve PAT sahaların bakımı yapıldı. 2015’te 
Çanakkale “Yeni Terminal Binası ve Mütemmimleri” 
projesi başladı, 2017 yılında bitti. Terminal alanı 11 
bin 400 metrekare ve kapasitesi 1 milyon yolcu. Devlet 
Hava Meydanları İşletmesi’nin (DHMİ) açıkladığı 
verilere göre Çanakkale Havalimanı 2023’te 156 bin 
360 yolcu, 5 bin 773 uçuş ve 684 ton yük taşıdı. 

Bu bilgileri neden veriyorum? 
Çanakkale Havalimanı için bir ihale yapıldı. 
İhale Kayıt no: 2024/228596 
İşin Adı: Çanakkale Havalimanı Garaj Binası ve 

Mütemmim İşler İnşaatı 
İhale yaklaşık maliyeti 248 milyon 564 bin Türk 

Lirası. İhaleyi Mürsel Metin İnşaat ve Yasin Demirel 
Antik İnşaat, aşırı düşük teklif sınırının hemen üstü 
rakama 194 milyon 717 bin Türk Lirası bedel ile 
kazanmış. 

Çanakkale’den Ankara’ya günde bir sefer var ve 
sadece Ajet uçuyor. Mevcut terminal ve garaj binası 
yıkılıp yerine yenisi yapılıyor. Ancak söz konusu Adana 
Şakirpaşa Havalimanı olunca kapasite bahanesiyle 
tercih havalimanını kapatmak oluyor! Neyse devam 
edelim. Çanakkale havalimanı ile ilgili araştırma 
yaparken karşıma ilginç bir haber çıktı. 

Sanki Çanakkale Havalimanı sadece 
Şahinbey Belediyesi için yapılmış

Demirören Haber Ajansı’nın (DHA) 17 Ağustos 2024 
tarihli haberine göre Gaziantep Şahinbey Belediye 
Başkanı Mehmet Tahmazoğlu, “Ecdadımız ile genç 
nesillerimiz arasındaki gönül bağını güçlendirmek ve 
vatan evlatlarına Çanakkale ruhunu yerinde yaşatmak 
için ‘Gaziler Diyarından Şehitler Diyarı’na projemizi 
başlattık. Çanakkale Deniz Zaferi’nin 100. yılında 
2015’te başlattığımız projemizle 200 bin öğrenci ve 
vatandaşımızı uçakla Gaziantep’ten Çanakkale’ye 
gönderdik. Hedefimiz 218 bin 327 öğrencimizi ecdat 
toprakları ile buluşturmak” diyor. 

200 bin öğrenci ve vatandaş uçakla Çanakkale’ye 
gelmiş yani! Üşenmedim açtım baktım rakamlara… 

Çanakkale havalimanı iç hatları 2018 yılında 218 bin, 
2019 yılında 127 bin, 2020 yılında 95 bin, 2021 yılında 
79 bin, 2022 yılında 150 bin, 2023 yılında 156 bin yolcu 
tarafından kullanılmış. Yani toplamda 825 bin kişi 
kullanmış. 

Peki, Şahinbey Belediyesi, Çanakkale’ye ne kadar 
öğrenci ve vatandaş taşımış: 218 bin… Sanki Çanakkale 
Havalimanı sadece Şahinbey Belediyesi için yapılmış. 

İhalelere baktım. 2015-2016-2020-2021- 2022-2024 
yıllarında 9 ihale yapılmış. 

Gerçekten ihale şartnamelerine göre toplam 233 bin 
kişi Çanakkale’ye götürülmüş gözüküyor. 

Bunun karşılığında da 102 milyon Türk lirası 
ödenmiş. İhale tarihlerindeki ortalama kur ile 
hesapladığımızda 16 milyon 822 bin Dolar harcanmış. 
Bugünkü kurla çarparsak 568 milyon TL yapıyor. 

Garip garip rakamlar
Garip garip rakamları görünce Şahinbey 

Belediyesi’nin ihalelerini araştırayım dedim. 
Belediye çocuklara durmadan bisiklet dağıtmış. 

Bunda ne var ne güzel diyeceksiniz ama bir tuhaflık var. 
Şöyle ki Şahinbey Belediyesi, 2019-2024 yılları 

arasında başarılı öğrencilere 100 binden fazla bisiklet 
dağıtmış. Bunun için 5 ihale yapmış ve 5 yılda 
209 milyon Türk Lirası ödemiş. O günkü kur ile 
hesapladığımızda 10 milyon 782 bin Dolar ödemiş. 
Bugünkü parayla 360 milyon liradan fazla... 

İlginçtir, Gaziantep Belediyesi de bisiklet dağıtmış. 
2019-2021 ve 2022 yıllarında ihale düzenlemiş ve 
100 binin üzerinde bisiklet dağıtmış. Toplamda 165 
milyon Türk lirası ödemiş. O günkü kur ile 10 milyon 
267 bin Dolar yapıyor. Yine 350 milyon lira civarı para 
harcanmış. 

İhaleleri kazanan tek firma: 
“Ümit İki tekerlekli Araçlar Ltd.” 

Gaziantep ve Şahinbey Belediyesi’nin açtığı ihaleleri 
de tek firma kazanmış: “Ümit İki tekerlekli Araçlar 
Ltd.” 

Şahinbey Belediyesi çocukları çok seviyor. Spor 
ayakkabı da dağıtmış. 

Ayakkabı ihaleleri Gençeller 
Ayakkabı ve Flo Ayakkabı’ya

2017-2024 tarihleri arasında 1 milyon 180 bin çift 
ayakkabı dağıtmış. 11 ihale yapmış ve 196 milyon Türk 
Lirası ödenmiş. İhale tarihindeki kurlar ile hesaplarsak 
15 milyon dolardan fazla yapıyor. Türk Lirası’nı 
hesaplamaktan yoruldum ama bu da bugünkü değerle 
505 milyon TL yapıyor. İhaleyi Gençeller Ayakkabı ve 
Flo Ayakkabı firmaları almış. 

Şahinbey’de yaşayan herkese ayakkabı 
hediye edilmiş olması gerekiyor

Şahinbey Belediyesi Türkiye’nin en büyük ikinci 
İlçesi. Nüfusu 936 bin kişi. Yani belediye 7 yılda tüm 
Şahinbey’de yaşayan herkese ayakkabı hediye etmiş 
olması gerekiyor. 

Şahinbey İlçe Milli Eğitim Müdürlüğü’nün verilerine 
göre ilçede 504 okul, 299 bin öğrenci var. 

Belediye, bisikletleri ve ayakkabıları kimlere 
dağıttığına dair mutlaka tutanak tutmuştur. Sayıştay 
memurları da mutlaka incelemiştir. Belediye yetkilileri 
bu tutanakları bizlerle de paylaşır mı? 

Çocuklara bisiklet ve ayakkabı dağıtılmasına karşı 
değilim ancak bu rakamlar normal değil.Cumhuriyet

Cumhuriyet Gazetesi yazarı Murat Ağırel, Hazine ve Maliye 
Bakanı Mehmet Şimşek’in ekonomik politikasını eleştirdiği 
yazısında Antep’te AKP’li belediyelerin ihalelerine dikkat çekti:

BU RAKAMLAR NORMAL DEĞİL!!!
Şahinbey Belediyesi’nin Çanakkale seferlerinin maliyeti:      
Şahinbey Belediyesi’nin 100 bin bisiklet dağıtım bedeli:        
Şahinbey Belediyesi’nin 1 milyon ayakkabı dağıtım bedeli:   
Büyükşehir Belediyesi 100 bin bisiklet dağıtım bedeli:           

568 milyon
360 milyon
505 milyon
350 milyon

Murat Ağırel, “Şahinbey Belediyesi 
Türkiye’nin en büyük ikinci İlçesi. 
Nüfusu 936 bin kişi. Yani belediye 
7 yılda tüm Şahinbey’de yaşayan 
herkese ayakkabı hediye etmiş olması 
gerekiyor. Şahinbey İlçe Milli Eğitim 
Müdürlüğü’nün verilerine göre ilçede 
504 okul, 299 bin öğrenci var. Belediye, 
bisikletleri ve ayakkabıları kimlere 
dağıttığına dair mutlaka tutanak 
tutmuştur. Sayıştay memurları da 
mutlaka incelemiştir. Belediye yetkilileri 
bu tutanakları bizlerle de paylaşır 
mı? Çocuklara bisiklet ve ayakkabı 
dağıtılmasına karşı değilim ancak bu 
rakamlar normal değil” diye yazdı.

Bu mitingde yalnızca 
fıstık konuşulmayacak

Şehitkamil Belediye Başkanı 
Umut Yılmaz, Hayvan 
Pazarı esnafı ziyaretinde, 
hükümetin ekonomik ve sosyal 
politikalarının halkı zor durumda 
bıraktığını ifade ederek, 24 
Ağustos Cumartesi günü saat 
18.00’de CHP Genel Başkanı 
Özgür Özel’in Gaziantep’te 
düzenleyeceği Fıstık Mitingine 
vatandaşları davet etti. 4’TE

Enflasyon farkı emekçinin 
cebine girmeden buharlaştı

HEP-SEN Gaziantep Şube 
Başkanı Ayşe Kılınç, ‘’Temmuz 
maaş zamları memurlara 
enflasyon farkı ile birlikte yüzde 
19.31 olarak yansıtıldı ancak 
zamlar daha 
emekçinin 
cebine 
girmeden 
buharlaştı’’ 
tespitini yaptı. Ayşe Kılınç

4’TE



GEREKLİ TELEFONLAR 
Yangın İhbar    110
Acil Yardım   112
Polis Yardım    155
Jandarma Yardım    156
Trafik Yardım   154
Kanalizasyon ve Su   185
Elektrik Arıza   186
Cenaze hizmetleri    188
Alo Zabıta    153
Kablo TV Arıza    126

RESMİ DAİRELER 
Valilik       342 231 03 13
Emniyet Müdürlüğü     342 230 18 30
İl Jandarma Komutanlığı    342 338 78 40
Adliye       342 321 36 36
İL Turizm Müdürlüğü     342 230 59 69
İl Kültür Müdürlüğü      342 232 18 58
İl Müftülüğü     342 220 13 57
Türk Telekom      342 230 36 66

ÜNİVERSİTELER  ve HASTANELER
Gaziantep Üniversitesi     342 360 12 00
Hasan Kalyoncu Üniversitesi     342 321 21 00
Dr. Ersin Arslan Hastanesi     342 221 07 00
25 Aralık Devlet Hastanesi     342 338 17 31
Sevgi Hastanesi      342 220 60 60

ULAŞIM 
HAVAŞ        342 215 22 63
THY        342 320 15 65
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EKONOMİ
HABERLERİ

ŞAHİNBEY NÖBETÇİ ECZANELER
ANKARA ECZANESI

EYÜPOGLU MAH. DEGIRMEN CAD. NO:10.(Ersin 
Aslan Hastanesi Acil Yanı) / ŞAHİNBEY

Telefon : 0 342 232 20 80
KELEŞ ECZANESİ

Güneş mah 1 nolu cadde no 65/a (GÜNEŞ TAKSİ 
ÇAPRAZ KARŞISI) / ŞAHİNBEY

Telefon : 0542 633 30 09
MİR ECZANESİ

Vatan mah 40 nolu sk no 4 (kazım karabekir okulu yani) 
/ ŞAHİNBEY

Telefon : 0342 271 11 12
KEREM ECZANESİ

Binevler Mahallesi Üniversite Bulvarı No:156/F 
(Akademi Hastanesi Yanı) / ŞAHİNBEY

Telefon : 0342 225 26 26
AYAZ ECZANESİ

MAVİKENT MAHALLESİ 135022 NOLU CADDE NO 
126/B BB nO:2 / ŞAHİNBEY

Telefon : 0501 266 99 99
CEVİZLİ ECZANESİ

Güneykent Mahallesi 102282 Nolu Sokak No:2 (Sembol 
Market ve Türk Petrol Karşısı Beşyüzevler Sağlık Ocağı 

Yanı)(defa life hastanesi civarı) / ŞAHİNBEY
Telefon : 0342 502 09 37

KARAKOYUNLU ECZANESİ
Deniz Mah. 83039 Nolu Sk. No:34/A (Deniz Semt Pazarı 
Civarı, Yeni İşkur Binası Çaprazı, M. Ali Özkara Asm 

Karşısı) / ŞAHİNBEY
Telefon : 0545 179 77 27
KARAÇAM ECZANESİ

Ertuğrulgazi Mahallesi 189026 Nolu Cadde No:4/A / 
ŞAHİNBEY / Telefon : 03425037434

ŞEHİTKAMİL NÖBETÇİ ECZANELER
BAHAR YILDIZ Eczanesi

Mücahitler mah. 52060 nolu sok. no:5/B Şehitkamil 
Gaziantep (Medicalpark hastanesi poliklinik girişi 

karşısı-Eski Primer hastanesi karşısı) / ŞEHİTKAMİL
Telefon : 03423233013

GAZİ MUHTAR ECZANESİ
Değirmiçem Mahallesi Gazi Muhtar Paşa Bulvarı 

Buhara İş Merkezi Zemin Kat No:24/D (Muhittinoğlu 
Toyota plaza BP petrol civarı,Seç Baklavaları yanı) / 

ŞEHİTKAMİL
Telefon : 0530 6570027
B. YEŞİM ECZANESİ

İbrahimli Mh..Sehriban Ozbiçer Sağ. Ocağı .(Emine 
Nakıboğlu Koleji Civ.-Market Oli Yanı) / ŞEHİTKAMİL

Telefon : 0342 341 0619
EBRU KASAPBASI ECZANESI

Fevzi Çakmak Bul. N:36/A (25 Aralık Devlet Hastanesi 
Kar.) / ŞEHİTKAMİL
Telefon : 0342 3384330

AYDAN ECZANESİ
Yeni Mah. 43 Nolu Sok No:9 (Çıksorut ASM Karşısı-

Güven Polis Karakolu-Fatih Cami Cıvarı) / ŞEHİTKAMİL
Telefon : 0342 225 66 67

ARAS ECZANESİ
Pirsultan Mahallesi Çetin Emeç Caddesi 59088 Sokak 

101B / ŞEHİTKAMİL
Telefon : 0542 142 32 77

KENT ECZANESİ
BURAK MAHALLESİ 06056 NOLU SOKAK NO:3/A( 

Gazikent Mis Unlu Mamülleri Civarı) /
 ŞEHİTKAMİL

Telefon : 0501 323 00 27

NÖBETÇİ ECZANELERKURUCULARI: Osman TUZCU
Aykut TUZCU

Gazetemiz çalışanları TGC üyesidir.

İmtiyaz Sahibi ve
Sorumlu Yazı İşleri Müdürü

Nurgün BALCIOĞLU
Hukuk Danışmanı

Av. Sıddık Emrah YILMAZ
Yayın Türü

Yerel Süreli Yayın
UETS Adresi: 15513-15569-70521

Yönetim Yeri
Kavaklık Mahallesi Kavaklık Caddesi 

No:6/1
Tel: 0342 215 42 59  

Basım Yeri
Ekspres Gazetesi Tesisleri

Aydınbaba Mah. 57017 Nolu Sokak
Şahinbey/GAZİANTEP

Dağıtım
Kelebek Dağıtım
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Gazetemizin sahibi Aykut 
Tuzcu’nun eski yazıları bu köşede 

yer almaya devam edecek

Aykut Tuzcu’nun 
05 Eylül 2012

tarihli yazısıdır

Kentlerin yaşam kalitesini, yetmişten 
fazla kriterle ölçen, yorumlayan, üstelik 
bunu bağımsız kurumlara yaptıran 
ciddi bir ekonomi dergisi vardı. Doğuş 
Holding’e bağlı yayıncılık grubu 
tarafından yayınlanan CNBC-e Business 
dergisi yayın hayatına son verdi.

                          ***
Böylece her sene Eylül ayında 

geleneksel olarak yayınladıkları ’81 Şehir 
Yaşam Kalitesi Araştırması ’dan bu sene 
mahrum kaldık. Gaziantep, geçen sene 
81 il arasında 60’ıncı sıradaydı. Oysa bir 
önceki sene yerimiz 59’unculuktu!

Bu seneyi merakla bekliyordum. 
Tahminim, aynı pozisyonu korumasıydı. 
Bir süre önce açıklanan ‘Kişi başına 
düşen gelir’de 9 bin 843 dolarla, 81 
il içindeki yerimiz 60’ıncı sıradaydı. 
Kocaeli’nde kişi başına 33 bin 620 

dolar düştüğünü söylersem, belki bir 
değerlendirme yapmanız için yardımcı 
olur.

                           ***
Bu ölçümler biraz hatalı olabilir, çünkü 

bu şehirde hemen her şey kayıtdışı! 
Raporu hazırlayanlar zorlanmış 
olabilirler. Ama şu da bir gerçek ki, 
Türkiye’de hiç bir kentin Antep kadar 
iki yüzü yok! Piramit gibi, en uçta bir 
avuç varlıklılar, geniş bir tabanda ise 
geçinmeye çalışan insanlar topluluğu...

                          ***
Yukarıdaki tabloyu destekleyen 

önemli bir kriteri önceki gün Başsavcı 
Mustafa Peker açıkladı. Türkiye’deki en 
çok mahkum sayısını Gaziantep’teki 
hapishane barındırıyormuş.

Bütün bunlara rağmen Gaziantep 
için, ‘huzur ve istikrar abidesi bir kent’ 
deniyor!

Meslek Odası Başkanları her vesile ile 
böyle konuşuyor. Ben onların örneğin, 
Gaziantep uyuşturucu kullanımında 

en önde gelen kentlerden birisidir, 
dediklerini hiç duymadım. 

Huzur ve istikrardan ne anlatılmak 
istendiğini tam anlamama rağmen, 
yine de bu kentte insanlar bir şekilde 
geçimini sağlıyor ve şikayette etmiyorlar. 
Bunda, sokaklarda çocukların rahatlıkla 
sattıklar kaçak sigara ve çayın rolü var 
mı, bilmiyorum.

                          ***
Her ne ise, bu kozmopolit şehirde 

insanlar bir şekilde konsensüs içinde 
yaşıyor. Bunu devam ettirmek lazım.

Ancak, dışımızdaki sorunlar bizi 
etkilemeye çok meyyal olduğu için 
ekonomide olası yavaşlama ortak yaşam 
koşullarını bozabileceği için sıkıntı 
yaşayabiliriz.

                          ***
Bunun önlemi sesimizi yükseltmekten 

ve sorunları yüreklilikle söylemekten 
geçiyor.

Rönesans dönemi İtalyan mimarı, 
mühendisi, mucidi, matematikçisi, 

anatomisti, müzisyeni, heykeltıraşı ve 
ressamı Leonardo da Vinci’nin 600 sene 
önce söylediği etkileyici bir deyişi var:

“Otoriteyi, hiçbir şey ‘sessizlik’ kadar 
güçlendiremez.”

Bence olan bu!
Suriye meselesini, Antep’te bir anket 

yapsak, kaç kişi tasvip eder?
Bu kentin önemli STK’larının çoğu 

sessizliğe bürünüyor. 
Benzer durumu yaşamış olmalı ki, 

Martin Luther King, bakın ne demiş:
“Öyle bir zaman gelebilir ki, emniyetli 

ve popüler olmasa da aldığınız pozisyon 
doğrusu olmalıdır.”

                            ***
Bu varlığı Antepliler yoktan var ettiler! 
Dışımızda gelişen olaylar, Antep’in 

dişi ve tırnağı ile yarattığı varlığa zarar 
vermemeli. Haksızlık olur

Kuzuların 
sessizliği gibi!.. 

Yüksek finansman maliyeti, 
enflasyonla birleşince yaşanan 
ekonomik durgunluk birçok 
sektörü zor duruma soktu. 

Yılın ilk yarısında kapanan 
şirket sayısı geçen yıla göre yüzde 
25.8 artarken birçok sektörde 
konkordato taleplerinin geçen 
yıla göre yüzde 50-55 arttığı 
konuşuluyor. Bu sektörlerin 
başında da Türkiye’de büyümenin 
amiral gemisi olan inşaat sektörü 

geliyor. 
İnşaat sektörünün büyük 

isimlerinden Yenigün İnşaat’ın 
konkordato haberi gözleri 
yeniden bu sektöre çevirdi. 
Türkiye Müteahhitler Birliği’nde 
de başkan olarak görev yapan 
Mithat Yenigün, bir süredir 
yaşadığı mali darboğazı aşamadı 
ve konkordato talebinde bulundu. 

Konkordatotakip.com’un 
verilerine göre 2023 yılında 

toplam 1516 konkordato 
talebi olurken 2024’ün ilk yedi 
ayında bu rakam 1554 oldu. 
Mahkemelerin yılın ilk yarısında 
iflas kararı verdiği dosya sayısı ise 
55. En riskli sektörler listesinde 
ise ilk sırayı 398 firma ile inşaat 
sektörü aldı. Sektörde geçen 
yılın tamamında 143 konkordato 
talebi varken bu yılın ilk 7 ayında 
bu sayı 97’ye ulaştı bile. Sektör 
temsilcileri, devletten ödeme 
alamama sorununa dikkat 
çekiyor. 

Konuyla ilgili 
değerlendirmelerde bulunan 
İnşaat Müteahhitleri 
Konfederasyonu (İMKON) 
Genel Başkanı Tahir Tellioğlu, 
inşaat sektöründe son bir yıldır 
malzeme fiyatlarının artmasından 
dolayı ekonomik dalgalanma 
yaşandığına dikkat çekti. 

Tellioğlu, “Alınan işlerle ilgili en 
az iki kat fiyat farkı ortaya çıkıyor. 
Krediye ulaşma imkânları çok 
zorlaştı. Krediye ulaşsanız bile 
faiz oranları çok yüksek. Umarız 
bu durum daha fazla bir sarmala 

girmez. Müteahhidi iflasa 
sürüklemekten çok koşulsuz 
tasfiye hakkı (işi bırakma) 
tanımalı. Çünkü işi kendi başına 
bıraksa teminat mektubu yanıyor 
veya ceza alıyor” dedi.

Anadolu Yakası İnşaatçıları 
Derneği Başkan Yardımcısı 
Ahmet Erkutoğlu da “Hükümetin 
yanlış politikası yüzünden 
şirketler batıyor. Zaten Yenigün 
İnşaat devlete iş yapıyordu. 
Devlet müteahhitlere ödemeyi 
tam yapamıyor” dedi. 

Türkiye’nin en büyük 
mermercisi Temmer Mermer’in 
de yakın zamanda konkordatoya 
gittiğini anımsatan Erkutoğlu da 
kredi ve mevduatların yüksek 
olmasından yakınarak şunları 
söyledi: 

“Bugün kentsel dönüşümde de 
birçok firma sıkıntıda. Mevduat 
faizlerinin artmasından dolayı 
satışlar durdu. Ayrıca piyasada 
para yok. Devlet imkânlarını 
etrafındakine değil herkese 
kullansa bu sıkıntıları yaşamamış 
oluruz.”

Türkiye’de yılın ilk yedi ayında 1554 firma konkordato talebinde bulundu 

Ekonomideki başarısızlık 
ülkeyi batağa götürüyor

Ekonomide sıkılaşma adımları sürerken durgunluk belirtileri de artıyor. Ekonominin lokomotifi 
sayılan inşaatta dev markalar konkordato isterken sektör devletten ödeme alınamadığını söylüyor.

Borcu nedeniyle takibe alınan yurttaş sayısı yüzde 43 arttı
Yurttaşın ağır ekonomik kriz altında 

ezildiğini ve sürekli borcu borçla 
kapatarak günü kurtarmaya çalıştığını 
vurgulayan TBMM Plan ve Bütçe 
Komisyonu Üyesi, CHP Manisa 
Milletvekili Ahmet Vehbi Bakırlıoğlu, 
Bankalar Birliği Risk Merkezi'nin 
açıkladığı verilerini değerlendirdi. 

26 Temmuz – 9 Ağustos arasında 
yurttaşların bireysel kredi ve kredi 
kartı borçlarının 62,2 milyar lira daha 
artarak 3,4 trilyon liraya yükseldiğini 
vurgulayan Bakırlıoğlu ”Bu yılın ilk 
altı aylık döneminde 654 bin 474 kişi 
kredi kartı, 536 bin 20 kişi de bireysel 
kredi borcunu temerrüt süresinin de 
sonuna kadar ödeyemediği için bankalar 
tarafından icra takibine alındı. Kredi 

hacmi de 103 milyar lira genişleyerek 
14,24 trilyon liraya yükseldi. Yüksek 
faiz oranlarına rağmen enflasyon 
karşısında çaresiz kalan yurttaşlarımız 
çözümü kredi ve kredi kartlarında arıyor. 
Bankaların vadesinde tahsil edemediği 
için icra takibine aldığı batık krediler 2,6 
milyar lira daha artarak 247 milyar liraya 
kadar yükseldi. Ocak 2024’ten bu yana 
batık kredilerde 55,5 milyar liraya yakın 
büyüme yaşandı” diye konuştu. 

Bireysel kredilerinin bakiyesinin 26,3 
milyar lira artarak 1 trilyon 830 milyar 
liraya, kredi kartı borç bakiyesi ise 35,9 
milyar lira artarak 1 trilyon 568 milyar 
liraya çıktığını ifade eden Bakırlıoğlu 
şunları söyledi:

“Tüketicilerin bankalara olan borçları 

2023 yılı sonuna göre 670 milyar lira yani 
yüzde 24,6 oranında arttı. Bu dönemde 
bireysel kredilerin bakiyesinde 272 
milyar lira kredi kartı borç bakiyesinde 
ise 398 milyar lira artış yaşandı. Bankalar 
ve finans kuruluşlarının tüketicilerden 
zamanında tahsil edilemediği için icra 
takibine aldıkları bireysel kredi ve kredi 
kartı alacakları ise son haftada da 2,1 
milyar lira daha artarak 83,1 milyar 
liraya çıktı. Vatandaşların zamanında 
ödeyemediği için bankalar tarafından 
icra takibine alınan bireysel kredi ve 
kredi kartı borçlarında yıl başından bu 
yana yüzde 83,2 artış görüldü. Batık 
kredi kartı borçlarında yüzde 152,8, batık 
bireysel kredi borçlarında ise yüzde 47,8 
oranında artış oldu. Vatandaşların faizleri 

ve icra masrafları hariç 128 milyar liraya 
yakın icralık kredi borcu bulunuyor.” 

Bankalar Birliği Risk Merkezinin 
verilerine göre bu yılın ilk altı aylık 
döneminde 654 bin 474 kişi kredi kartı, 
536 bin 20 kişi de bireysel kredi borcunu 
temerrüt süresinin de sonuna kadar 
ödeyemediği için bankalar tarafından 
icra takibine alındığını ve bireysel 
kredi ve kredi kartı borcu sayındaki 
artışın da çok ciddi rakamlara ulaştığını 
kaydeden Bakırlıoğlu ”Hem kredi kartı 
hem de bireysel kredi borcu yüzünden 
aynı zamanda takibe alınanlar tek kişi 
sayıldığında toplam 890 bin 595 kişi, 
kredi kartı, bireysel kredi ya da her 
ikisini birden ödeyemediği için icraya 
verildi. dedi. Cumhuriyet

TBMM Plan 
ve Bütçe Komisyonu 

Üyesi, CHP Manisa 
Milletvekili Ahmet Vehbi 

Bakırlıoğlu yurttaşların kredi kartı 
borçlarına dikkat çekerek “Yurttaş; 
gırtlağına kadar borca batmış durumda. 
İtibar diye diye israfın dibine vurdular. 
2023 Haziranda borcu nedeniyle takibe 
alınan vatandaş sayısı 623 bin 148 
iken, 2024 Haziran’da yüzde 43 artarak 
890 bin 595’e yükseldi. Ekonomik 
krizin nerdeyse tüm dükkanların 
kapandığı, ticaretin durduğu pandemi 
döneminden bile daha ağır geçtiği 
açıkça görülüyor” dedi.

Ağır tablo…. 

Tarımsal girdi enflasyonu 
mayıs ayında yüzde 47,56 
oldu. Yıllık değişimin en 
yüksek olduğu alt grup 
114,01 artış ile veteriner 
harcamaları oldu.

TÜİK haziran ayı tarımsal 
girdi enflasyonunu açıkladı. 

Tarım-GFE'de 2024 yılı 
haziran ayında bir önceki 
aya göre yüzde 0,93 artış, 
bir önceki yılın aralık ayına 
göre yüzde 16,66 artış, bir 
önceki yılın aynı ayına 
göre yüzde 47,56 artış ve 
on iki aylık ortalamalara 
göre yüzde 42,99 artış 
gerçekleşti.

Ana gruplarda bir 
önceki aya göre, tarımda 
kullanılan mal ve hizmetler 

endeksinde yüzde 0,61 
artış, tarımsal yatırıma 
katkı sağlayan mal ve 
hizmetler endeksinde 
yüzde 2,84 artış gerçekleşti.

Bir önceki yılın aynı ayına 
göre tarımda kullanılan mal 
ve hizmetler endeksinde 
yüzde 44,60 artış, tarımsal 
yatırıma katkı sağlayan mal 
ve hizmetler endeksinde 
yüzde 67,47 artış 
gerçekleşti.

Yıllık değişimin en 
yüksek olduğu alt grup 
yüzde 114,01 ile veteriner 
harcamaları, aylık 
değişimin en yüksek 
olduğu alt grup yüzde 3,67 
ile diğer mal ve hizmetler 
oldu. T24

Haziran’da tarımsal girdi 
enflasyonu yüzde 42,99 oldu
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Trafik polislerinin 
sürücülere karşı tutumları 
şehrimizde günün konusu 
haline geldi. Görüştüğümüz 
yurttaşlar polisin devleti 
temsil ettiğini, güler yüzlü 
devlet imajının yayılması 
için görevlilerin vatandaşlara 
karşı saygılı davranması 
gerektiğini vurguladılar. 
Şehrimizdeki trafik 
görevlilerinin sürücülere 
karşı çok sert davrandığı, 
zaman zaman hakaretlere 
varan davranışlar içine 
girdiği ifade edilerek: 
«Polis vatandaşın birinci 
derecede yardımcısıdır. Başı 
sıkışan polise başvurur. Bu 
yüzden polisin davranışları 
doğrudan doğruya devlete 
mal edilir. Güler yüzlü 
idareyi, güler yüzlü devleti 
polisin davranışları gösterir. 
Aksi davranışlar polise, 
dolayısıyla devlete güveni 
sarsar. «Trafik memurları 
sürücülere karşı menfi 
tutum içine girip onlara 

hakaret yağdıracağına şehir 
içindeki trafiği düzenlesinler. 
Cadde ve kaldırımlar 
otolar tarafından işgal 
edilmiş vaziyette. Akşam 
saatlerinde kaldırıma dikine 
konulan otolar yüzünden 
Kırkayak ile Kavaklık 
mahallesi arasında yürümek 
mümkün değil. Yayaların 
yola inmesi yüzünden sık 
sık kazalar oluyor. Trafik 
memurları bunlara eğilsin. 
«Vatandaşlara hakaretler 
yağdırmak trafik polisinin 
görevi değildir Sürücü yanlış 
bir hareket yapınca insanca 
uyarılır, daha sonra da 
yasal işlem yapılır. Herkes 
dağ kanunu uygulamaya 
kalkarsa memleketin hali 
ne olur? Mesele basit bir 
hakaret değildir. Sorumsuz, 
kanun nizam dinlemeyen 
memurların şımarık 
davranışıdır. Konuya 
yetkililer bu açıdan eğilerek 
derhal gerekli tahkikata 
başlamalıdır.» diyorlar.

Trafik konusunda 
bir dokun, bin ah dinle
Trafikçilerin davranışları ve halka hakaretlerini belirten yayınımız üzerine gazetemize 

telefon üzerine telefon yağmaya başladı. Bir okurumuz telefondaki konuşmasında şöyle 
diyor: “Trafikçiler bizlere hakaret edeceğine yaya yürüyenlere kaldırımları açsınlar”

İlimize iki günde 
düşen on kilogramlık 
yağış çiftçimizin yüzünü 
güldürdü. Toprağa atılan 
tohumlar küflenmekten 
kurtuldu. Buna rağmen 
bazı yerlerde tohum 
atılan tarlaların yanması 
nedeniyle yeniden 
sürülerek ekime 
hazırlandığı görüldü. 
Meteoroloji Müdürlüğü 
yetkililerinden edinilen 
bilgilere göre önceki 
gün 5.9 kilogram, 
dün de 3.3 kilogram 
yağış düştü. Çiselemek 
şeklindeki yağmuru 
toprak emdiğinden 
büyük yarar sağladı. Bu 

yıl ilimize toplam olarak 
381.2 kilogram yağış 
düştü. Geçen yıl aynı 
süre içinde ise elimize 
421.1kilogram yağış 
düşmüştü. 

Yağışlar nedeniyle 
şehrimizde hava 
sıcaklığı sekiz derece 
birden düştü. Yapılan 
rasatlarda günün en 
yüksek sıcaklığı 11 
derece, en düşük ısı ise 
2 derece civarında oldu. 
Yağışların daha bir süre 
devam edeceği, Akdeniz 
üzerinden gelen soğuk 
ve yağışlı havanın etkisi 
altına girileceği ifade 
edildi.

Toprağa atılan tohumlar 
küflenmekten kurtuldu

Son düşen yağışlar çiftçinin yüzünü güldürdü. 
İki günde şehrimize 10 kilogram yağış düştü

Ağaç Dikme Bayramı bu yıl daha 
düzenli ve sistemli bir şekilde 
kutlanacak. Ağaç ve orman sevgisini 
halka maletmek amacıyla belediye 
otobüslerinin önüne pankartlar 
asıldı. Okullarda da ağaç ve 
orman sevgisi ve yararlarıyla ilgili 
kompozisyon yarışmaları düzenlendi 
Derece alanlara ödülleri cumartesi 
günü Nizip yolunda yapılacak törenle 
armağanları verilecek.

Ağaç Bayramı dolayısıyla belediye 
otobüsleri isteyen yurttaşları piknik 
yapmak ve ağaç dikmek için Nizip 
yolu üzerindeki alana ücretsiz 
taşıyacak.

Belediye otobüslerine asılan 
pankartlardan bazılarında şunlar 
yazılı «Toprağı orman, sınırı asker 

bekler. Ağaçsız toprak vatan değildir. 
Yeşili ve ormanı sevmeyen insanı ve 
kendini sevmez.»

Ağaç Bayramı törenleri cumartesi 
günü saat 9 da Atatürk Anıtına çelenk 
konularak başlayacak. Saat 10 da 
Belediye otobüsleri Park ve Bahçeler 
Müdürlüğü önünden yurttaşları 
Nizip yolundaki 14 kilometredeki 
orman alanına taşıyacak. Saat 10.30 
da tören alanında konuşmalar 
yapılacak, şiirler okunacak. 
Kompozisyon yarışmasında derece 
alanlara ödülleri verilecek. Daha 
sonra folklor gösterileri yapılacak. 
Son olarak da fidanlar dikilecek 
ve piknik yapılacak. Salı günü de 
havaalanında ağaç dikilerek bayram 
yapılacak.

Ağaç Bayramı cumartesi Nizip yolunda 
salı günü havaalanında kutlanacak

Belediye otobüslerinin önüne ağaç sevgisiyle ilgili pankartlar asıldı. 
Belediye otobüsleri Ağaç Bayramı için halkı parasız taşıyacak.

Doğru Yol Partisi Merkez ilçe 
Kongresi, ilçe Başkanlığı ve yönetim 
kurulu üyeleri seçimini pazar günü 
TEK kulübünde saat 10.00 da yapacak.

Merkez ilçe Başkan adayının, şimdiki 
Başkan Servet Tiryaki olduğu öğrenildi. 
Tiryaki «Memlekete hizmet için 

çalıştıklarını, vatandaşların partiye 
güven ve ilgisinin her gün daha çok 
arttığını» söyledi. İlçe seçimlerine 
tek liste halinde girileceğini söyleyen 
Servet Tiryaki, parti içinde birlik ve 
beraberlik içinde olduklarını ifade 
ediyor.

Doğru Yol Partisi Merkez ilçe 
seçimi Pazar günü yapılacak

Araştırma Komisyonu üyeleri 
rakamları ürkütücü buldu

Sokak çocuğu sorununun Gaziantep'in 
en önemli problemi olduğunu kabul eden, 
ancak bu konudaki çalışmaların kendilerini 
aşacağını vurgulayan Şahin, "Bu konuyu 
devletin projelendirmesi gerektiğini 
düşünüyorum. Hakikaten sayı çok yüksek. 
Bundan önce yaklaşık bir buçuk ay önce bir 
çalışma yapıldı. Milletvekili arkadaşlarımız 
vardı. Onlar bize dedi ki 'Biz Gaziantep'i sizin 
tahmin ettiğinizden çok daha kötü bulduk. 
Hatta burada kalmışlar, "Saat 23:00'ten sonra 
caddeye çıktık ve korkunç bir şekilde sokak 
çocuğu sayısının fazla olduğunu gördük ki 
burası Gaziantep'in merkezi yeri. Eğer burada 
böyle bir sayı varsa, bu durum bizi ürküttü 
demişlerdi ve bir rapor hazırlamışlardı. 
Araştırma Komisyonu Raporu ciddi bir şekilde 
dillendiriyor" diye konuştu.

Sokak çocukları sorunu 
devletin el atması gereken bir konu

Büyükşehir Belediye Başkanı Asım 
Güzelbey'in sokak çocukları konusuna duyarlı 
olduğunu ve her platformda bu sorunu 
dillendirdiğini hatırlatan Şahin, "Asım Bey, 
her platformda bunu takip etmeye çalışıyor. 
Biz bayramda sokak çocukları ünitesi için 
hazırlamış olduğu iki yeri ziyaret ettik. Yaklaşık 
20-25 tane çocuğu barındırıyor. Fakat bu proje 
olacak bir şey değil. Bu genel anlamda devletin 
el atması projelendirmesi gereken bir çalışma. 
Bu konuda bakanlık çalışma yapıyor, tabi biz 
bunların yanı sıra şehrimize ne yapabilirize de 
bakmalıyız" şeklinde açıklama yaptı.

Sokak çocukları sorununun ortadan 
kaldırılabilmesinin birden çok unsuru 
olduğunu, ancak bu sorunun tamamen 

ortadan kaldırılmasının bir zihniyet değişikliği 
gerektirdiğini açıklayan Sahin. "Sokak 
çocukları projesinin çok farklı boyutlan 
var. Bu çocuklar neden sokakta? Bunun 
ekonomik boyutu var, sosyolojik, boyutu var, 
güvenlik boyutu var. Bu topyekûn bir zihniyet 
değişikliği kalkınma ve takiple olacak bir 
şey. Ben Araştırma Komisyon Raporlarını 
takip ediyorum. Bu noktada vekil olarak 
bize düşen neyse biz onu yaparız. Kadın ve 
çocuk her zaman için ekonomik şartlardan 
en fazla etkilenen kesimdir" diye konuştu. 
Kahvaltılı basın toplantısı düzenleyen Şahin, 
basınla hep ayak üstü görüştüğünü, sohbet 
ortamı yaratmak ve icraatlarını daha iyi 
anlatabilmek, Gaziantep'in nabzını daha iyi 
tutabilmek için toplantı yaptığını söyledi. 
Gaziantep'in teşvik kapsamına alınması için 
ciddi anlamda mücadele verdiklerini, fakat 
dışardan Gaziantep farklı tanındığı için teşvik 
kapsamına alınamadığını vurgulayan Şahin, 
"Gaziantep'te dördüncü organize sanayiden söz 
ediliyor. Gaziantep girerse 81 il girer deniliyor. 
Gaziantep'e karşı bir direnç var" dedi.

Hizmet için para gerek, bizim yüzde 60 
faize giden bir bütçemiz var

Şahin, milletvekili olarak birinci görevinin 
yasama ve denetleme olmasına rağmen, 
toplumsal sıkıntıları da takip ettiğini 
belirtirken, açıklamalarını şöyle sürdürdü: 
Biz milletvekiliyiz birinci görevimiz yasama 
ve denetleme. Sonuçta buradaki toplumsal 
sıkıntıları da takip ediyoruz. Kadın sığınma 
evi konusunda yerel yönetimler yasasında bir 
önerge verdik. Kadın milletvekilleri olarak 
belediyelerin kadın sığınma evleri açması 
gerektiği fikrini getirdik. Tüm bunları kadınlık 
vasfımı arkama atarak vekillik vasfımla ve 

yüzde 4.4'le yaptık. Anayasa'nın 10. maddesini 
değiştirdik ve Alman modelinin aynısını 
getirdik. TCK'yı değiştirdik TCK'da töre 
cinayetleri, namus cinayetleri kadınlara karşı 
en büyük hezimetti. Kadının statüsü, Kadının 
Statüsü Genel Müdürlüğü 15 yıldan beri korsan 
yapı olarak çalışıyordu. Aile İçi Araştırma 
Kurulu Genel Müdürlüğü korsan, Türkiye 
Cumhuriyeti'nde böyle bir genel müdürlük ve 
teşkilat yasası yok. Bunların hepsi çıkarıldı. 
Aile mahkemeleri kuruldu. Fakat biz yüzde 
4.4'le iki yıl boyunca kadınlarımız açısından 
hakikaten iyi şeyler yaptık."

Para yoksa samanlık 
seyran olmuyor

Gazianteplinin sosyal projeler istediğini, 
ancak sosyal projelerin bütçe ile ilgili 
olduğunu, mevcut ekonomik yapıda bütçenin 
yüzde 60'inın faize gittiğini hatırlatan Şahin, 
"Olayın ekonomik boyutu çok önemli. Hizmet 
için bir bütçenin ve paranın olması gerekiyor. 
Gerçi biz çok az parayla çok iyi şeyler de 
yaptık. Olayın topyekûn hükümetin bütçesinin 
rahatlaması sosyal devletin çok daha hızlı 
bir şekilde hayata geçmesi gerekiyor. Bedava 
kitabın, bedava kömürün mantığı buydu. 
Ama elindeki para bu, yüzde 60 faize giden 
bir bütçe var. Bu yamanın biraz düzelmesi 
gerekiyor ki genel anlamda aileler rahatlasın. 
Beraberinde kadınımız ve çocuğumuz da 
rahatlasın. Boşanmaların arkasındaki en büyük 
nedenlerden biri de ekonomi. Bu insanların 
aklı midesinde olursa ne aşk kalır ne meşk. 
Sonuçta eskidenmiş samanlığın seyran 
olması, seyran olmuyor artık samanlık. Olayın 
ekonomik boyutu çok önemli. Ekonominin 
düzelmesi, ailelerin yaşam kalitesinin 
düzelmesi gerektiğini düşünüyorum" dedi.

Sokak çocukları problemi 
tahmin edilenden daha ciddi
Sokak çocukları probleminin tahmin edilenden çok daha ciddi olduğuna, sorunun lokal tedbirlerle 

değil, devletin yapacağı ciddi yatırımlarla çözülebileceğine dikkat çeken AKP Milletvekili Fatma 
Şahin, "Araştırma Komisyonu Raporu ürkütücü rakamlar ortaya koyuyor" dedi.

Kot farkının kaldırılması için yapılan 
ihaleyi alan firmanın havaalanını 
uluslararası standartlara 500 günde 
çıkarabileceği, bu süre zarfında eski 
terminal pistinin kullanılacağı açıklandı. 
Bu arada THY ile Devlet Hava Meydanları 
arasında yaşanan anlaşmazlık yüzünden, 
Türk Hava Yolları'nın inşaat süresince 
Gaziantep seferlerini iptal edeceği bildirildi. 
Yetkililer, eski terminal pistinin RJ 100 tip 
uçakların iniş kalkışına müsait olduğunu, 
seferlerin iptal edilmesine gerek olmadığını 
vurguladı.

Uçaklar inebilecek
AKP Milletvekili Ahmet Uzer, Gaziantep 

Havaalanı'nın yıllardır sisli havalarda 
kullanılmamasının tek nedeninin kot 
farkı olduğunu, kot farkını ortadan 
kaldırmak için Oğuzeli tarafındaki kısmın 
9 metre yükseltileceğini söyledi. Pistin 
yükseltilmesinin kot sorununu orta- dan 
kaldıracağını, ancak bunun zaman alacağını 
belirten Uzer, "Kasım ayında ihale edilen 
havaalanı inşaatı 500 gün sürecek. Sürenin 
uzun olduğunun farkındayız. Ancak 
müteahhit firma ile görüştük, mümkün 
olduğu kadar kısa sürede tamamlanmasını 
planlıyoruz" dedi.

Fatma Şahin yanlış bilgi verdi 
Uzer, havaalanının 24 trilyona ihale 

edildiğini, 2005 yılı için 7.5 trilyon ödenek 
sağlandığını söylerken, 500 günlük sürede 
havaalanının uçuşa kapatılmayacağını, 
taksiroot denilen piste küçük gövdeli 
uçakların inebileceğini söyledi. Müteahhit 
firma yetkililerinin de Ahmet Uzer gibi, 
inşaat süresince eski terminal pistinin 
kullanılabileceğini açıklamasına rağmen, 
Gaziantep Milletvekili Fatma Şahin'in 
dün düzenlediği basın toplantısında 
havaalanı inşaatının 60 trilyona mal 
olacağını, 2005 yılı için 10 trilyon ödenek 
ayrıldığını söylerken, alanın 8 ay süreyle 
uçuşa kapanacağı yolunda bilgi vermesi 

şaşkınlıkla karşılandı.
Gaziantep yıllar önce uluslararası 

havaalanına kavuşmalıydı
Gazianteplinin uzun yıllar boyunca 

hakkettiği bir havaalanına kavuşamadığını, 
GAP'ın önemli bir ili olmasından 
dolayı havaalanının Gaziantep için son 
derece önemli olduğun belirten CHP 
Milletvekili Mustafa Yılmaz, "Sisli havalarda 
Gaziantep'e uçakların inmemesi yıllardan 
beri tartışılıyor. Bu durum özellikle sanayi 
ve ticaretin hareketli olduğu Gaziantep'te 
işadamlarını mağdur ediyor. Zamanın çok 
önemli olduğu günümüzde işadamları, 
siyasetçiler, bilim adamları ya da sıradan bir 
vatandaşın işine zamanında yetişememesi 
son derece üzücü. Oysa Gaziantep yıllar 
önce bu sorunu çözmüş, uluslararası 
standartlarda bir havaalanına kavuşmuş 
olmalıydı" dedi.

Önemli olan Gaziantep'e hizmet gelmesi
Hizmetin kimin döneminde olduğunun 

önemli olmadığını, önemli olanın 
Gaziantep'e hizmet olduğunu belirten 
Yılmaz, "Önemli olan Gaziantep'e hizmet 
yapılması. Biz CHP'liler olarak bu konuda 
bize düşen görev varsa yapmaya hazırız. 
Eksik olan ödeneklerin tamamlanması 
konusunda Ulaştırma Bakanlığı Müsteşarı 
Mehmet Kutlu'nun Gaziantepli olması da 
büyük bir şans. Ben bir sorun çıkmadan 
bir an önce tamamlanacağına inanıyorum. 
Gaziantep'e hizmet olması bizi sevindirir" 
diye konuştu.

Küçük gövdeli uçaklar inebilecek 
Yetkililerden alınan bilgiye göre, pist inşaatı 
sırasında küçük gövdeli uçaklar eski pisti 
kullanabilecek. İnşaat süresince sefer 
yapılamayacağı şeklindeki söylentilerin 
THY ile Devlet Hava Meydanları arasındaki 
olumsuz görüşmelerden kaynaklandığı 
belirtilirken, THY'nin inşaat süresince 
seferlerini iptal etme kararı aldığı, bunun 
son derece yanlış olduğu kaydedildi.

Havaalanı pist inşaatı 500 gün sürecek

THY seferleri iptal ederse, büyük sıkıntı yaşanacak
Yıllardır, sis ve benzeri hava muhalefetinden dolayı 

uçakların inip kalkamadığı Gaziantep Havaalanı'nın yanlış 
yere yapılmasının Gaziantepliyi mağdur ettiği belirtildi.
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Her fırsatta toplumun farklı 
kesimleriyle bir araya gelen ve talep, 
öneri ve şikâyetlerini dikkate alarak 
çalışmalarına yön veren Başkan Umut 
Yılmaz’ın son ziyaret adresi, Hayvan 
Pazarı oldu. Başkan Yılmaz, hükümetin 
yanlış politikalarının ülkeyi zor 
durumda bıraktığını, bu politikalara 
karşı halkın duyarlı olması gerektiğini 
vurguladı. Yılmaz, vatandaşlardan 
doğru kararlar alarak ülkeyi düzlüğe 
çıkaracak kişilere destek olmalarını 
istedi.

Sözlerine, 31 Mart’ta verilen destek 
için teşekkür ederek başlayan Başkan 
Yılmaz, “Buraya adayken bana destek 
olacağınıza söz verdiniz ve biliyorum 
ki buradan en az yüzde 80 destek 
aldım. Bunun için herkese teşekkür 
ederim. Ancak önemli olan sadece 
seçim zamanı değil, yılın her ayında 
buraya gelip, sorunlarınızı yerinde 
görmektir. Ben, Allah izin verirse bir 
ay sonra yine burada olacağım, yine 
birlikte çay içeceğiz.” şeklinde konuştu. 

“Buraya adayken geldiğimde 
bazı sözler verdik” diyen Yılmaz, 
hükümetin belediyelere uyguladığı 
ekonomik kısıtlamalara da 
dikkat çekerek açıklamasını şöyle 
sürdürdü: “Burayı, sizlere layık 
görmediğimi söyledim ve bu sözümün 
arkasındayım. Burada sizin dışarıdan 
gelen, burada iş yapmak isteyen 
arkadaşlarınız, çevreniz için burada 
bir pansiyon olsun istedim. Hala 
aynı şeyi istiyorum. Fakat biz göreve 
geldiğimizde bize, bir ekonomik tedbir 
paketi yayınladılar. Bize dediler ki 
bina yapmak yasak. Kreş yapacağım, 
yapamıyorum. Bir şey yapacağım, 
yapamıyorum. Ama bu bahanelerin 
arkasına sığınacak değilim. Beni 
buraya bir pansiyon yaparsam 

herhalde tapusunu da üzerime 
geçirmeyeceğim. Bunun için de ceza 
mı verecekler, versinler. Umurumda 
bile değil. Altyapı sorunlarını çözmek 
için Büyükşehir Belediyesi ile hemen 
görüşmelere başlayacağız.”

24 Ağustos 2024 Cumartesi günü 
saat 18.00’de Cumhuriyet Halk 
Partisi Genel Başkanı Özgür Özel’in 
Gaziantep’e geleceğini bildiren Başkan 
Yılmaz, “Bu memleket hepimizin. Bu 
memleketi kim düzlüğe çıkaracak 
ise lütfen, inanın ve arkasında 
durun. Cumartesi günü Sayın Genel 
Başkanımız Gaziantep’e miting 
için geliyor. Bu mitingde sadece 
fıstık konuşulmayacak. Davarcı 
konuşulacak, emekli konuşulacak, 
işçileri, sanayicileri, patronları 
konuşulacak. Sizlerden ricam, lütfen 
bizi yalnız bırakmayın. Türkiye yangın 
yerine dönüyor. Traktörünü alan yol 
kapatmaya başladı. Bunlara bir şekilde 
cevap vermek zorundasınız. Yardımcı 
olmak zorundasınız. Duyarsız 
kalmayın. Lütfen, memleket adına 
birisi bir itiraz ettiğinde arkasında 
durun. Yarın, öbür gün çok geç olur.” 
açıklamasını yaptı.

Yürütülen projelere de değinen 
Başkan Yılmaz, “İmarsız ve kırsal 
mahallelerin çoğunda şu anda park 
yok. Biz şu anda tespit çalışmalarımızı 
yapıyoruz. Şu anda köylere park 
yapıyoruz. 4 ayda 864 kilometre 
yol açtık. Ben, sizin ekmeğinize 
kavuşmanızla ilgili çalışıyorum. 
Yem, fidan, gübre desteği yapacağız. 
Şu ana kadar 10 bin fidan dağıttık. 
Ben; çiftçinin, köylünün, emeklinin, 
emekçinin arkasında durmak 
istiyorum. Bugüne kadar verdiğim 
bütün sözleri tutacağım.” ifadelerini 
kullandı. Haber Merkezi

Bu mitingde yalnızca 
fıstık konuşulmayacak

Memurlar, hayat 
pahalılığı ile baş başa kaldılar

Tüm devlet memurları kademeli 
olarak yılın belirli periyotlarında 
vergi dilimine girdikleri için yapılan 
zamların sürekli buharlaştığını 
kaydeden Kılınç, ‘’Son temmuz 
zammı ile birlikte bu sorun daha 
da derinleşmiş oldu. Geçinmekte 
zorlanan memurlar iyiden iyiye 
dibe vuran alım gücü ve sürekli 
artan enflasyonun getirdiği hayat 
pahalılığı ile tekrar baş başa kaldılar, 
mücadelede yalnız bırakıldılar’’ 
açıklamasını yaptı. 

Ağır vergiler yoksulluğu 
derinleştiriyor, aile kavramını 

zedeliyor ve memuru 
tükenmişliğe sevk ediyor

Yüzde 15 ile başlayan vergi 
diliminin yüzde 40’a kadar kademeli 

olarak yükseldiğini kaydeden 
Kılınç, ‘’Memurlardan kesilen bu 
gelir vergileri çalışanın sırtında ağır 
bir yük teşkil ediyor. Henüz maaş 
hesabına yatmadan yapılan vergi 
kesintileri, sözde yapılmış zamları ve 
enflasyon farkı artışlarını etkisiz hale 
getiriyor. 62 bin TL olan yoksulluk 
sınırları altında maaşlar nedeniyle 
sefaleti sosyal yaşamında ve 
mutfağında acı bir şekilde hisseden 
memurdan kesilen bu ağır vergiler 
yoksulluğu derinleştirmekte, aile 
kavramını zedelemekte, memuru 
tükenmişliğe sevk ediyor. Tüm 
gider kalemlerine yapılan zamlar 
karşısında eriyen maaşlar çalışanları 
ve ailelerini gün geçtikçe daha da 
fakirleştiriyor. Gelir vergisi dilimleri 
ülkemizde oldukça adaletsiz 
seyretmektedir ve bu ivedi olarak 

düzenlenmeli’’ dedi. 
Devletin asli görevlerinden 

biri de vatandaşını refah 
seviyede yaşatmak

‘Bordrolu çalışanların maaşlarından 
düzenli olarak yapılan kesintiler 
ocak maaşı ile Aralık maaşı arasında 
yaklaşık olarak 10-15 bin TL 
civarında’ ifadelerini kullanan Kılınç, 
‘’Son günlerde aldığımız duyumlara 
göre “bazı holding ve firmaların 
vergi borcu silindi veya A şirketi 
yılardır hiç vergi vermedi” şeklindeki 
haberler bordrolu çalışanlar için 
vergide adalet konusunu gündeme 
yeniden getirdi. Ülkemizin 
imkanlarından faydalanmamız için 
tabi ki vergilerimizin ödenmesine 
karşı çıkmıyoruz. Vergi vermek bir 
yurttaşlık görevi. Fakat devletin asli 
görevlerinden biri de vatandaşını 

refah seviyede yaşatmak’’ şeklinde 
konuştu. 

Devletin memuru 
yoksul olamaz, olmamalı

Vergi diliminin yüzde 15’e 
sabitlenmesi çağrısında bulunan 
Kılınç, ‘’Bizler yüzde 15’te 
sabitlenmiş adaletli bir vergi 
sistemi istiyoruz ve bu talebimizde 
diretiyoruz. Bazı iş insanları ve 
holding sahiplerinden daha fazla 
vergi veren memurun hakkını 
gözetiyoruz. Hep-Sen sendikası 
olarak her platformda dile 
getiriyoruz, getirmeye de devam 
edeceğiz. Vergide adalet vatana, 
vatandaşa sadakat. Devletin memuru 
yoksul olamaz, olmamalı. Bu 
nedenle vergi dilimleri yüzde 15’e 
sabitlenmeli’’ ifadelerine yer verdi. 
Haber Merkezi 

Enflasyon farkı emekçinin Enflasyon farkı emekçinin 
cebine girmeden buharlaştıcebine girmeden buharlaştı

Organize Sanayi Bölgeleri Üst Kuruluşu 
(OSBÜK) Temmuz ayı Organize Sanayi 
Bölgeleri’nin elektrik tüketim istatistiklerini 
açıkladı. Elektrik tüketiminde tüm OSB’leri geride 
bırakarak ilk sırada yer alan Gaziantep Organize 
Sanayi Bölgesi’nde elektrik tüketimi bir önceki aya 
göre arttı. 

Temmuz ayında elektrik 
tüketimi bir önceki aya göre arttı

Organize Sanayi Bölgeleri Üst Kuruluşu 
(OSBÜK) verilerine göre Gaziantep OSB’de 
elektrik tüketimi aylara göre değişkenlik gösterdi. 
Ocak ayında yüzde 12 elektrik tüketen OSB’de 
şubat ayında yüzde 11,9, mart ayında 11,74, nisan 
ayında 10,82, mayıs ayında yüzde 11,34, haziran 
ayında ise yüzde 9,78 ve Temmuz ayında yüzde 
10,53 olarak kayda geçti. 

Temmuz ayında elektrik tüketimi bir önceki aya 
göre arttı. Bir önceki aya göre elektrik tüketimi, 
yüzde 24,83 artış gösterirken, geçen yılın aynı 
ayına göre elektrik tüketimi yüzde 3,96 oranında 
yükseldi. Yılın ilk 7 ayında ise elektrik tüketimi 
2023 yılının aynı dönemine göre 0,99 oranında 
artış gösterdi. 

En fazla elektrik Güneydoğu 
Anadolu Bölgesi’nde tüketildi

Temmuz ayında haziran ayna göre en çok 
elektrik tüketimi Güneydoğu Anadolu Bölgesi, 
göre en çok tüketim artışı ise İç Anadolu 
Bölgesi’nde oldu. Gaziantep Organize Sanayi 
Bölgesi yüzde 10, 53 elektrik tüketimi ile ilk sırada 
yer alırken, ikinci sırada yüzde 4,77 ile Osmaniye, 
üçüncü sırada yüzde 4,17 ile Çerkezköy, dördüncü 
sırada yüzde 3,76 ile Adana Hacı Sabancı, beşinci 
sırada yüzde 3,7 ile Manisa, altıncı sırada yüzde 
3,65 ile Bursa, yedinci sırada yüzde 2,91 ile Konya, 
sekizinci sırada yüzde 2,85 ile Kayseri, dokuzuncu 
sırada yüzde 2,62 ile İskenderun ve son sırada ise 
yüzde 2,6 ile Eskişehir bulunuyor. Haber Merkezi 

Şehitkamil Belediye Başkanı 
Umut Yılmaz, 29 Ekim ve 8 Şubat 
Mahallelerini ziyaret ederek 
vatandaşlarla bir araya geldi. Başkan 
Yılmaz, mahalle sakinlerinin yoğun 
ilgisiyle karşılandı ve 8 Şubat 
Mahallesinde kurban kesilerek 
karşılandı. Yılmaz, CHP Genel 
Başkanı Özgür Özel’in İstasyon 
Meydanı’ndaki mitingine tüm 
vatandaşları davet etti.

Mahalle ziyaretlerinde halkla 
birebir temas kuran Başkan Yılmaz, 
esnaf ve vatandaşların talep, eleştiri 
ve önerilerini dikkatle dinledi. 
Vatandaşların özellikle altyapı, su ve 
ulaşım konularındaki sıkıntılarına 
değinen Başkan Yılmaz, bu 
sorunların çözümü için Büyükşehir 
Belediyesi ile işbirliği yapacaklarını 
vurguladı.

Ziyaretleri sırasında büyük ilgi 
gören Başkan Yılmaz, vatandaşlara 
sürekli mahalle toplantıları 
yapacaklarının sözünü verdi. Umut 
Yılmaz, “Her 10 günde bir, en az 15 
mahalleyi bir noktada toplayacağız. 
Siz bu mahallenin yaşayanları 
olarak derdinizi bize anlatın. Tüm 
sorunlarınızı biliyorum ve bunların 

çözümü için çalışacağız.” dedi.
Başkan Umut Yılmaz, mahalle 

ziyaretleri sırasında önemli bir 
davette de bulundu. Cumhuriyet 
Halk Partisi Genel Başkanı Sayın 
Özgür Özel’in 24 Ağustos 2024 
Cumartesi günü saat 18.00’de 
Gaziantep’e geleceğini duyuran 
Yılmaz, yapılacak miting için 
vatandaşları İstasyon Meydanı’na 
davet etti. “Fıstık Mitingi” adı verilen 
bu etkinlikte, işçinin, emeklinin ve 
emek sahibinin dertlerine çözüm 
önerilerini anlatacaklarını belirten 
Başkan Yılmaz, “Bizleri yalnız 
bırakmayın. Bu mitinge gelip işçinin, 
emeklinin, emek sahibinin derdi 
nedir, hep birlikte çözümlerini 
anlatacağız.” ifadelerini kullandı.

Başkan Yılmaz, Şehitkamil 
Belediyesinin her zaman garibanın 
arkasında olacağını vurgulayarak, 
“Biz, Allah izin verirse mahallelerden 
çıkmayacağız. Memleketimin iş, 
istihdam ve geçim sorunları var, 
geçinmekte zorlanıyoruz. Ancak biz, 
bu sorunların üstesinden gelmek için 
her zaman halkımızla iç içe olacağız. 
Garibanın derdi, bizim derdimizdir.” 
şeklinde konuştu. Haber Merkezi

Her 10 günde bir, en az 15 
mahalleyi bir noktada toplayacağız

Gaziantep-Kilis Tabip Odası 
Başkanı K. Doğan Eroğulları, 
hem sağlık çalışanlarının hem de 
yurttaşların memnun olabileceği 
bir sağlık sisteminin mümkün 
olduğunu söyledi. 

Hekimler ve sağlık 
çalışanları tükeniyor

Yurttaşların sağlıklı ve nitelikli 
bir sağlık hizmeti alması için 
çabaladıklarını dile getiren 
Eroğulları, ‘’Yurttaşlarımızın 
güler yüzlü sağlık çalışanları ile 
karşılaşmasını istiyoruz. Ancak 
içinde bulunduğumuz koşullarda 
hekimler ile sağlık çalışanlarının 

tükendiğini görüyoruz. İş yükü 
ve yoksullaşma maalesef çalışan 
memnuniyetini göz ardı eden bir 
noktada. Çalışan mutlu değilse 
hizmet sunduğu kişilerinde mutlu 
olmayacağını biliyoruz’’ dedi. 

Sağlık Bakanlığı’da 
nitelikli bir sağlık 
hizmeti sunmuyor

Hastayı müşteri ve sağlık 
kurumlarını ise para kazanılacak 
bir işletme olarak gören bir 
zihniyet ile karşı karşıya 
olunduğunu sözlerine ekleyen 
Eroğulları, ‘’Sağlık Bakanlığı’nın 
bahsettiği memnuniyet tamamen 
‘Müşteri memnuniyeti’ odaklı. 
Dolayısıyla bu sistemin bir 
karşılığı yok. Bakanlık, ‘Hastanın 
hekim ile 5 dakika görüşmesi 
yeter’ diyor. Çünkü her işletmeden 
para kazanıyor. O nedenle Sağlık 
Bakanlığı’da nitelikli bir sağlık 
hizmeti sunmuyor’’ eleştirisini 
yaptı. 

Taleplerimizin bir an 
önce yerine getirilmesi lazım 

Eroğulları, ‘’Önceki Sağlık 
Bakanı’da 900 milyon poliklinik 
yapmak ile övünmüştü. Bu 
övüncün altından yatan şey 

halkın sağlığı değil, rant elde 
etmenin verdiği bir mutluluk. 
Bir Sağlık Bakanı’nın halkım 
hasta diye övünmesi, akla 
mantığa, hekimliğe ve vicdana 
ters. Bizim bahsettiğimiz 
hasta memnuniyetinde çalışan 
memnuniyeti olmadan olmaz. 
Bunun için de çalışma koşullarının 
düzeltilmesi, sağlıkta şiddetin 
önlenmesi, yoksullaşmanın 
önüne geçilmesi gibi taleplerin 
bir an önce yerine getirilmesi 
lazım’’ ifadelerini kullandı. Haber 
Merkezi 

Sağlık çalışanları ve halkın memnun Sağlık çalışanları ve halkın memnun 
olabileceği bir sağlık sistemi mümkünolabileceği bir sağlık sistemi mümkün

OSB, elektrik 
tüketiminde ilk sırada

K. Doğan EroğullarıK. Doğan Eroğulları

Türk İş Konfederasyonu Gaziantep İl Temsilciliği, 
Balıklı Parkı’nda yaptığı açıklamada, ‘’ Hayat 
pahalılığı, yüksek enflasyon, adaletsiz vergi 
sistemi, işsizlik, kayıtdışı istihdam, güvencesiz 
çalıştırma sorunları altında ezilmeyeceğiz. Bozulan 
ekonominin bedelini biz ödemeyeceğiz’’ dedi. 

İl Temsilcisi Mehmet Akif Sarıca, ‘’İşçinin, 
yoksulun dayanacak gücü kalmadı. Büyükşehirlerde 
ev kiraları ortalama 15 bin liranın üzerine çıktı. 
İnsanlar, yüksek kiralar sebebiyle, sağlıksız 
ortamlarda yaşamak zorunda kalıyor. Markete, 
pazara, temel tüketim ürünlerine, tepeden tırnağa 
her şeye her gün zam gelmeye devam ediyor’’ dedi. 

Ülkemizde gelir 
adaleti hızla bozuluyor

Açıklanan enflasyon oranlarının kabul edilebilir 
bir yanı olmadığını sözlerine ekleyen Sarıca, 
‘’Yaşanan enflasyon ile açıklanan enflasyon arasında 
uçurum var. İşçilere, emeklilere yapılan düşük 
zamlar, her geçen gün yoksulu daha da yoksul hale 
getiriyor. İşçinin alım gücü hızla düşüyor. İşçilerin 
milli gelirden aldığı pay azalırken işverenlerin payı 
her geçen gün artıyor. Ülkemizde gelir adaleti hızla 
bozuluyor. Türkiye, gelir dağılımı eşitsizliğinde 
Avrupa’da birinci, dünyada 28. sırada. Gerçek 
enflasyon oranları açıklanmazsa bu eşitsizlik daha 
da artacak’’ ifadelerini kullandı.  

Çok kazanandan çok az 
kazanandan az vergi alınmalı

‘Ülkemizde gelir adaletini sağlamak için vergi 
sistemindeki adaletin sağlanması gerekiyor’ diyen 
Sarıca, ‘’Bu ülkenin sağladığı kaynakları kullanarak 
servet elde edenler, topluma karşı sorumluluklarını 
yerine getirmeli ve kazançları oranında vergi 
ödemeli. Çok kazanandan çok az kazanandan az 
vergi alınmalı. Gelir vergisi tarife basamakları ve 
oranları acil olarak güncellenmeli. Yılda fazladan 
bir buçuk aylık ücretini vergi olarak ödüyor. Gelir 
vergisi tarifesi ilk basamağı, geçmiş yıllarda olduğu 
gibi, brüt asgari ücretin 12 katından az olmamalı’’ 
şeklinde konuştu. 

Bugüne kadar kıdem 
tazminatına dokundurtmadık

Sarıca, ‘’Türk-İş olarak bu güne kadar kıdem 
tazminatına dokundurtmadık. Ancak işçiler bu gün 
kıdem tazminatı ile ev almak bir yana borçlarını 
ödeyemez hale geldi. Kıdem tazminatı tavanı 
uygulaması işçilerin mağduriyetini her geçen gün 
arttırdı. Bu mağduriyetin ortadan kaldırılması 
için kıdem tazminatı tavan miktarının brüt asgari 
ücretin 7,5 katı olması gerekiyor’’ ifadelerini 
kullandı. 

Gelirimizin, enflasyon verilerine
kurban edilmesine karşı açık bir tavır alıyoruz

Türk-İş olarak işçinin, emeklinin insana yakışır 
koşullarda bir hayatı olsun diye mücadele ettiklerini 
kaydeden Sarıca, ‘’Çalışanın, emeklinin hakkını 
arıyoruz. Sokaktaki enflasyonu en iyi biz biliyoruz. 
Üyelerimiz başta olmak üzere tüm emekçilerin 
taleplerini dile getiriyoruz. Emeğimizin karşılığı 
olan gelirimizin, enflasyon verilerine kurban 
edilmesine karşı açık bir tavır alıyoruz’’ dedi. Haber 
Merkezi 

İşçinin, yoksulun 
dayanacak gücü kalmadı


